
  

REFERAT 
 

 

 

DAGSORDEN 

1) Valg af dirigent 

2) Formandens beretning 

3) Fremlæggelse af det reviderede regnskab 

4) Behandling af indkommende forslag 

5) Valg af suppleanter til bestyrelsen, 2 suppleanter for 1-årig periode 

6) Valg af revisor samt 1 revisorsuppleant. 

7) Fastlæggelse af kontingent 2019 

8) Vedtægtsændringer.  

9) Eventuelt 

 

AD 1    

Per Dissing er valgt som dirigent 

AD 2 Formandens beretning   

DATO 14. januar 2018 9.00 til 10.15  RANDERS RC RACING 

 

DATO 14. JANUAR 2018 STED Vorup Skole  

INDKALDT AF Peter Dissing  

REFERAT AF Mogens S. Pedersen  

DELTAGERE Peter Dissing 

Kim Glad 

Gert Koue 

Mads Koue 

Per Dissing 

Allan Sørensen 

Jonas Sørensen 

Mogens S. Pedersen 

 

FRAVÆRENDE   

GENERALFORSAMLING RANDERS RC RACING 

 

  

  



 SIDE 2 

 

 

RRCR afholdte løb i DRCMU i november 2017 i Hallen ved Tirsdalens 

skole. 

 

Der var indbrud i vores aflåste rum i træningshallen ved den tidli-

gere Vorup skole. Vi fik ved den lejlighed stjålet vores AMB-decoder. 

Randers kommune har velvilligt dækket omkostninger til indkøb af 

en ny decoder. 

 

Beretningen er godkendt. 

AD 3 Regnskab 

Regnskabsposterne blev gennemgået af Kim. 

 

Regnskabet er godkendt forudsat revisoren godkender det. 

 

AD 4 Indkomne forslag 

Ingen forslag modtaget ud over dem, der er på dagsordenen. 

 

AD 5  Valg af bestyrelse 

Peter er genvalgt som formand. 

Mogens er valgt som sekretær 

 

Gert Koue er valgt som kasserer. 

 

Som suppleanter er genvalgt Per Dissing og Allan Sørensen. 

 

AD 6 Valg af revisor 

 Kim Glad modtager valg. 

 

AD 7 Fastlæggelse af kontingent 2019 

 

Kontingent er uændret. 

 

Det er vedtaget, at kontingent fra 2019 bliver 500 for en helsæson, 

300 for en halv sæson. 

 

Juniorkontingent bliver 350 for en helsæson, 200 for en halvsæ-

son. 

 

AD 8 Vedtægter.  

De foreslåede ændringer blev godkendt med den tilføjelse, at æn-

dringen omkring valg til bestyrelse skal byttes rundt, så der vælges 

en i lige år og to i ulige år. 

  

AD 11  Evt: 

Løb: 

 



 SIDE 3 

 

 

Det blev drøftet, om vi skal holde løb. Det var der enighed om, og 

det blev også drøftet, hvordan planlægning og afholdelse af løb 

kan forbedres. 

 

 

 

 

Yderligere oplysninger 

 


